
Protokół Nr 109/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 17 marca 2010 r.

         W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech 
Brzozowski,  członkowie  Zarządu:  p.  B.Grochala,  p.  Zenobiusz  Szczepkowski,  p.  Edward 
Rozmus,  zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  oraz  Skarbnik  Powiatu  –  p.  Renata  Mróz, 
Sekretarz  Powiatu  –  p.  Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie - p. Krzysztof Komorowski, Dyrektor Centrum Kształcenia 
Praktycznego w Nidzicy – p. Jarosław Kwiecień, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie – p. Barbara Zabiełło,   Kierownik Działu Technicznego w Powiatowym Zarządzie 
Dróg  w  Nidzicy  –  p.  Bożena  Bonisławska,  Kierownik  Wydziału  Geodezji,  Gospodarki 
Nieruchomościami,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  –  p.  Iwona  Urbanowicz,  Kierownik 
Wydziału  Komunikacji  –  p.  Janusz  Aziewicz,  Kierownik  Wydziału  Budownictwa  i 
Architektury – p. Lidia Walewska, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i 
Promocji – p. Sławomir Knapiński.

Obrady trwały w godzinach: 12  03 – 15  25. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
                   
                    Porządek obrad:
        I.         Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących   
              1.  Omówienie działań podjętych w sprawie budynku po byłej Spółdzielni Kółek 
                   Rolniczych w Jagarzewie. 
       II.        Centrum Kształcenia Praktycznego 
             1.   Omówienie sprawy sprzedaży samochodu ciężarowo-specjalistycznego STAR.
      III.        Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 
             1.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w Regulaminie Organizacyjnym.
             2.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środka 
                   trwałego. 
      IV.        Powiatowy Zarząd Dróg 
             1.   Omówienie wniosku finansowego. 
      V.         Wydział Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony 
                   Środowiska 
             1.   Sprawa nabycia z mocy prawa nieruchomości w m. Jabłonka.
             2.   Sprawa zmiany wysokości czynszów za wynajem nieruchomości będących 
                   własnością Powiatu Nidzickiego.
      VI.       Wydział Komunikacji 
             1.   Sprawa umowy z MSWiA w sprawie użyczenia sprzętu wykorzystywanego 
                   do rejestracji pojazdów.
      VII.      Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
              1.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznawania stypendium naukowego. 
      VIII.    Wydział Finansowy
             1.   Wnioski finansowe.
             2.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok.
             3.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania 
                   budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2009.
             4.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania planu 
                   finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy.



             5.   Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 
        IX.     Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich
             1.   Sprawy różne.

Na  posiedzenie  przybywa  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących  w 
Jagarzewie p. Krzysztof Komorowski.

Ad. I. 
Pan Starosta  zapytał  o  działania  podjęte  w sprawie budynku po byłej  Spółdzielni  Kółek 
Rolniczych w Jagarzewie.
P. K. Komorowski odparł,  że  budynek zamieszkiwany jest  przez  rodzinę (pogorzelców), 
która  została  w  nim  umieszczona  przez  Wójta  Gminy  Janowo  i  ówczesnego  Starostę 
Nidzickiego.  Dodał,  że  rodzina  ta  otrzymała  pismo  od  ówczesnej  Dyrektor  ZSRiO 
informujące o kosztach (tj. 50zł plus koszty eksploatacyjne) za zamieszkiwanie tego lokalu.  
Pan Starosta  oświadczył,  że  działka ma powierzchnię  ok.  1 ha.  Jest  własnością  Powiatu 
(trwały  zarząd  ZSRiO)  i  mogłaby  być  sprzedana.  Podkreślił,  że  zapewnienie  lokali 
mieszkaniowych  swoim  mieszkańcom  jest  zadaniem  Gminy.  Dodał,  żeby  Dyrektor 
skonsultował się z radcą prawnym.
P. K. Komorowski oznajmił, że zostały wystosowane pisma w tej sprawie do Wójta Gminy 
Janowo,  który  odpowiedział,  że  w  zasobach  Gminy  Janowo  brak  jest  wolnych  lokali 
mieszkaniowych.
Pan  Wicestarosta  zaznaczył,  że  konieczna  jest  opinia  radcy  prawnego,  by  podjąć 
odpowiednie działania w tej sprawie.

Posiedzenie  opuszcza  p.  K.  Komorowski  a  przybywa  Dyrektor  Centrum  Kształcenia 
Praktycznego p. Jarosław Kwiecień.

Ad. II. 
P. J. Kwiecień zwrócił, się z prośbą do Zarządu o wyrażenie zgody na sprzedaż  samochodu 
ciężarowo-specjalistycznego STAR 742L (laweta) rok produkcji 2000. Dodał, że samochód 
stał nieużytkowany przez rok, jest w znacznym stopniu wyeksploatowany, a jego utrzymanie 
związane jest z dodatkowymi kosztami.
Skarbnik  Powiatu dodała,  że  w  związku  z  tym  został  przygotowany  projekt  uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż środka trwałego. 
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.   

Posiedzenie opuszcza p. J. Kwiecień a przybywa Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy  
Rodzinie p. Barbara Zabiełło.  

Ad. III. 
P.  B.  Zabiełło  oświadczyła,  że  PCPR  realizuje  projekt  systemowy  w  ramach  Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  2007-2013.  Dodała,  że  aby  otrzymać  środki  finansowe  na 
realizację projektu PCPR musi spełnić  wymogi organizacyjne, o których mowa w „Zasadach 
przygotowania,  realizacji  i  rozliczania  projektów  systemowych  Ośrodków  Pomocy 
Społecznej,  Powiatowych  Centrów Pomocy Rodzinie  oraz Regionalnego Ośrodka Polityki 
Społecznej w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013”. Rozdział 4.4. pkt.
2 lit.b  ww. Zasad - określa, że:  powiatowe centra pomocy rodzinie obowiązane są zatrudnić 
co najmniej jedną osobę na stanowisku doradca do spraw osób niepełnosprawnych, którego 
głównym  zadaniem  jest  pomoc  świadczona  osobom  niepełnosprawnym.  Powiaty  nie 
spełniające  tego  wymogu  w  dniu  składania  projektu,  obowiązane  są  obowiązek  ten 
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zrealizować do 31 grudnia 2010 roku. Poinformowała,  że na 2010 r.  PCPR otrzymało od 
Instytucji  Pośredniczącej  (Regionalny  Ośrodek  Polityki  Społecznej  w  Olsztynie)  środki 
finansowe na zatrudnienie doradcy zawodowego w wysokości 40.000 zł rocznie. Oznajmiła, 
że trzeba dokonać zmian w strukturze organizacyjnej i w związku z tym został przygotowany 
projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  zmian  w  Regulaminie  Organizacyjnym 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.
P.  B.  Zabiełło  zwróciła  się  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na  likwidację  kserokopiarki. 
Podkreśliła, że kserokopiarka ta jest zużyta, była wielokorotnie naprawiana i zachodzi obawa, 
że  kolejna  naprawa  znacznie  przewyższy  koszty  zakupu  nowego  sprzętu.  Zaznaczyła,  że 
nowy  sprzęt  zakupiony  zostałby  za  środki  pochodzące  z  projektu  systemowego  na 
wyposażenie stanowiska pracy doradcy do spraw osób niepełnosprawnych. Dodała, że został 
przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 
środka trwałego. 
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.
P.  B.  Zabiełło  oświadczyła,  że  w  ramach  posiadanych  środków  finansowych  chciałaby 
założyć stronę  internetową  na  potrzeby  PCPR.  Dodała,  że  koszt  założenia  takiej  strony 
oscyluje w granicach ok. 1.000zł, a aktualizowanie tej strony to koszt 100zł.
Pan Wicestarosta uważa, że jest to dobry pomysł. Zaproponował by dokładniej zorientować 
się  w kosztach  takiej  usługi  i  zapytał  czy w PCPR jest  osoba,  która  będzie  prowadziła  i 
aktualizowała informacje na stronie. 
P. B. Zabiełło odparła, że zajmowałaby się tym p. Urszula Bergolc.
Następnie  p. B. Zabiełło zasygnalizowała, że chciałaby zatrudnić księgową na cały etat lub 
przynajmniej  na 3/4 etatu.  Dodała,  że  w chwili  obecnej  księgowa zatrudniona  jest  na 5/8 
etatu, a pracy jest wiele. Podkreśliła, że obowiązków jest wiele przy rodzinach zastępczych, a 
dodatkowo PCPR uczestniczy w licznych programach.
P. B. Grochala uważa, że powinny być zabezpieczone środki w ramach budżetu PCPR.  
P. B. Zabiełło odparła, że w budżecie PCPR będą środki za realizację programu PFRON oraz 
za podpisanie umowy na likwidację barier transportowych i architektonicznych.
Skarbnik Powiatu dodała, że trzeba dokładnie przeanalizować budżet PCPR.   

Posiedzenie opuszcza p. B. Zabiełło a przybywa Kierownik Działu Technicznego w PZD w 
Nidzicy – p. Bożena Bonisławska.

Ad. IV. 
P. B. Bonisławska oświadczyła, że PZD zwraca się z prośbą o zwiększenie planu wydatków 
budżetowych  o  kwotę  12.000zł.  Dodała,  że  wymieniona  kwota  zostanie  przeznaczona  na 
zakup  materiałów  (pospółki  125t  oraz  kruszywa  łamanego  75t),  które  są  niezbędne  do 
naprawy dużych zniszczeń nawierzchni żwirowych dróg oraz ubytków poboczy i skarp po 
okresie zimowym jak również po przejściu wód roztopowych.
Skarbnik  Powiatu  dodała,  że  na  w/w zadanie  zostaną  przeznaczone  środki  finansowe z 
oszczędności powstałych po przetargu na inwestycję pn. Przebudowa dróg powiatowych na 
odcinku Zakrzewo – Zaborowo – Zalesie. 
Pozytywna opinia Zarządu.    
Na  posiedzenie  przybywa  Kierownik  Wydziału  Geodezji,  Gospodarki  Nieruchomościami,  
Rolnictwa i Ochrony Środowiska p. Iwona Urbanowicz i Kierownik Wydziału Budownictwa i  
Architektury p. Lidia Walewska.
Ad. V.
P. I. Urbanowicz oświadczyła, że Burmistrz Nidzicy wydał decyzję w sprawie zatwierdzenia 
podziału  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Jabłonka.  Dodała,  że  w  wyniku  podziału 
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wydzielono działkę nr 267/16 o pow. 0,2806ha, przeznaczoną w planie zagospodarowania 
przestrzennego pod drogę powiatową. Podkreśliła, że działka ta z mocy prawa przechodzi na 
własność Powiatu Nidzickiego, z dniem, w którym decyzja stanie się ostateczna.
P.  B.  Bonisławska oznajmiła,  że  został  zarezerwowany  pas  drogowy pod  budowę drogi 
powiatowej. Dodała, że chodzi o zabezpieczenie gruntów i nie można przeznaczyć ich na inne 
cele. 
P.  E.  Rozmus zaproponował,  by  wystąpić  do  Burmistrza  Nidzicy  o  zmiany  w  planie 
zagospodarowania przestrzennego.
P. L. Walewska odparła, że można wystąpić o zmiany w planie a jako powód podać fakt, że 
Powiat nie brał udziału w postępowaniu. 
P.  I.  Urabnowicz uważa,  że  w  istniejącym  stanie  faktycznym  i  prawnym  czynności 
wydzielania gruntów z przeznaczeniem ich pod drogę powiatową powinny być poprzedzone 
przeprowadzeniem  dodatkowego  postępowania  z  uwagi  na  to,  że  teren  leży  na  obszarze 
specjalnej ochrony ptaków „Natura 2000”.
P. L. Walewska dodała, że ustalenia odnośnie układu komunikacyjnego zostały uchwalone w 
2005r.  kiedy  plan  nie  dopuszczał  budowy  zbiorników  na  ścieki,  a  narzucał  obowiązek 
wybudowania  sieci  kanalizacji  sanitarnej  i  wodociągowej.  Warunki  te  przyczyniły  się  do 
oddalenia inwestycji drogowej w czasie. Podkresliła, że w wyniku zmiany planu dokonanej w 
2009r. dopuszczono budowę zbiorników na ścieki.  Uważa,  że zmiana ta jest istotna a nie 
została uzgodniona z Powiatem oraz z Powiatowym Zarządem Dróg.    
Pan Starosta oznajmił, że nie zostały zabezpieczone środki finansowe na tę inwestycję i w 
chwili  obecnej  Powiat  nie  jest  zainteresowany  podziałem  nieruchomości  i  nabyciem 
wydzielonego gruntu pod drogę powiatową.
Pan Wicestarosta uważa, że należy odwołać się od decyzji i wnioskować o zmiany w planie 
zagospodarowania  przestrzennego  ze  względu  na  to,  że  Powiat  nie  miał  możliwości 
wypowiedzenia  się  przed  wydaniem  decyzji  co  do  podziału  nieruchomości,  zebranych 
dowodów i materiałów oraz zgłoszenia własnych wniosków.
Zarząd uzgodnił, że odwoła się od wydanej decyzji, wystąpi o zawieszenie postępowania 
oraz złoży wniosek o zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego.
Posiedzenie opuszcza p. B. Bonisławska i p. L. Walewska.
P. I. Urbanowicz oświadczyła, że zachodzi konieczność dokonania waloryzacji czynszów za 
wynajem i dzierżawę nieruchomości będących własnością Powiatu Nidzickiego. Dodała, że z 
tytułu  użytkowania  nieruchomości,  prawa  własności  Powiat  płaci  podatek.  Dotychczas 
najemcy i dzierżawcy nie byli obciążani kosztami podatku. Następnie przedstawiła koszty z 
tytułu płacenia podatku od poszczególnych nieruchomości stanowiących własność Powiatu 
Nidzickiego.  Oświadczyła,  że  w  związku  z  powyższym  zostały  przygotowane  aneksy,  w 
których do stawek czynszu został doliczony podatek.
Zarząd wyraził zgodę.     
Pan  Starosta  oświadczył,  że  w  Wydziale  Geodezji,  Gospodarki  Nieruchomościami, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest problem ze sprawami dotyczącymi ochrony środowiska, 
które były traktowane marginalnie. Uważa, że w/w Wydział powinien zostać podzielony na: 
Wydział  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  oraz  Wydział  Ochrony  Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa. Podkeślił,  że zmiany te by nastąpiły bez zwiększania zatrudnienia. 
Dodał, że problem stanowi wybór Kierownika nowego wydziału. Zaproponował kandydaturę 
p. Anny Mróz, która wyraziła zgodę.
P.  B.  Grochala  zwróciła  uwagę  na  fakt,  że  decyzja  Zarządu  dotyczy  zmiany  struktury 
organizacyjnej  Starostwa Powiatowego.  Dodała,  że  zatrudnienie  kierownika jest  zadaniem 
Starosty. Uważa, że należy dać szansę młodym.  
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  zakres  obowiązków  i  zadań  w  Wydziale  Geodezji, 
Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest obszerny. Podkreślił, 
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że  idea  podziału  jest  słuszna.  Dodał,  że  p.  I.  Urbanowicz  sprawdza  się  na  stanowisku 
Kierownika  Wydziału.  Uważa,  że  tworząc  Wydział  o  tak  szerokim  spectrum  działania 
stanowisko kierownicze powinna objąć osoba z większym stażem pracy i doświadczeniem. 
Zaznaczył, że jest temu przeciwny i należy to dokładnie przeanalizować.
Zarząd wyraził  zgodę na podział  Wydziału  Geodezji,  Gospodarki  Nieruchomościami, 
Rolnictwa i  Ochrony Środowiska pod warunkiem nie zwiększania etatów stosunkiem 
głosów 4:1.        
Sekretarz  Powiatu oświadczyła,  że  w  związku  z  powyższą  decyzją  Zarządu  został 
przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/221/05 
Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 grudnia 2005r. w sprawie Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Nidzicy, który zostanie przedstawiony na posiedzeniach Komisji 
Stałych Rady Powiatu. 
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały stosunkiem głosów 4:1.  

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz.

Ad. VI.
P. J. Aziewicz  zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na podpisanie 
umowy z MSWiA w sprawie użyczenia sprzętu wykorzystywanego do rejestracji pojazdów. 
Oświadczył, że zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym konieczna jest realizacja zadania 
jakim jest przekazywanie do centralnej ewidencji pojazdów i kierowców danych i informacji 
przez  Powiat  Nidzicki.  Dodał,  że  w  chwili  obecnej  dane  te  przekazywane  są  za 
pośrednictwem Polskiej Wytwórni Papierów Wartościowych natomiast po podpisaniu umowy 
MSWiA  do  końca  czerwca  br.  wyposaży  Wydział  Komunikacji  w  sprzęt,  który  będzie 
umożliwiał transmisję tych danych bezpośrednio do CEPiK. Zaznaczył, że jest już decyzja z 
MSWiA w sprawie wyrażenia zgody na przekazywanie danych przez Starostę Nidzickiego. 
Poinformował, że zgodnie z umową Powiat jako biorący do używania jest tylko zobowiązany 
ubezpieczyć sprzęt, ponosi koszty ubezpieczenia i jego utrzymania.
Zarząd wyraził zgodę. 

Posiedzenie  opuszcza  p.  J.  Aziewicz  a  przybywa  Kierownik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  
Sportu, Turystyki i Promocji p. Sławomir Knapińśki.

Ad. VII.
P. S. Knapiński oznajmił, że został przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
określenia zasad udzielania stypendiów powiatowych dla szczególnie uzdolnionych uczniów 
szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Nidzicki. Poinformował, że według projektu uchwały stypendia zostały podzielone na dwie 
kategorie tj. stypendium jednorazowe I stopnia dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół 
gimnazjalnych zwane „Nagrodą Starosty Nidzickiego i stopnia” i stypendium jednorazowe II 
stopnia dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół ponadgimnazjalnych zwane „Nagroda 
Starosty Nidzickiego II stopnia”. Nagroda I stopnia nie może być niższa niż 600zł natomiast 
II  stopnia  800zł.  Dodał,  że  stypendium  może  być  przyznane  uczniom  spełniającym 
przynajmniej jedno z wymienionych kryteriów: uczniom – finalistom konkursu lub olimpiady 
na  szczeblu  krajowym  lub  międzynarodowym  w  danym  roku  lub  roku  poprzedzającym 
przyznanie  stypendium  i  posiadającym  udokumentowany  dorobek  z  wybranej  dziedziny 
wiedzy lub zainteresowań;  uczniom – najlepszym absolwentom i uczniom w danym roku 
szkolnym, z każdego typu szkół po trzech uczniów, prowadzonych przez Powiat Nidzicki, 
pod  warunkiem  uzyskania  przez  absolwenta  średniej  nie  niższej  niż  wymagana  dla 
otrzymania  świadectwa  z  wyróżnieniem;  uczniom  posiadającym  znaczne  osiągnięcia 
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naukowe lub artystyczne, w tym tematycznie związane z powiatem nidzickim lub uczniom 
prowadzącym ciekawą i owocną działalność na rzecz rozwoju powiatu nidzickiego. Dodał, że 
z  wnioskiem o  przyznanie  nagrody  występowałby  do  dnia  19  czerwca  dyrektor  szkoły  i 
składał go w Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji. Podkreślił, że decyzję 
o  ilości  przyznanych  stypendiów  i  ich  wysokości  będzie  podejmował  Zarząd  w  formie 
uchwały.
P.  E.  Rozmus zaproponował  by  zmienić  nazwę  na  „Stypendium powiatowe  I  stopnia”  i 
„Stypendium powiatowe II stopnia”.
Zarząd poparł propozycję p. E. Rozmusa.  
P. B. Grochala zwróciła uwagę, że w §5 pkt 2 powinien być zapis „maksymalnie po trzech 
uczniów z każdego zespołu szkół” ponieważ zapis „maksymalnie po trzech z każdego typu 
szkoły”  oznacza  większą  liczbę  stypendiów,  a  niestety  jest  ograniczona  liczba  środków 
finansowych na ten cel.
P. S. Knapiński odparł, że zmiana ta zostanie wprowadzona. 
P.  E.  Rozmus uważa,  że  stypendium  powinno  wynosić  500zł  ponieważ  wtedy  nagrodę 
otrzymało by więcej uczniów.
Pan Wicestarosta zwrócił uwagę na fakt, że stypendium wypłacane jest jednorazowo ale za 
cały rok szkolny. 
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały Rady Powiatu.        
Następnie  p. S. Knapiński oznajmił, że p. Piotr Wasześcik – właściciel koncesji Krajowej 
Rady Radiofonii  i  Telewizji  na rozpowszechnianie  programu telewizyjnego pn.  Telewizja 
Nidzicka  w  sieci  kablowej  zaproponował  telereklamę  Powiatu  Nidzickiego  w  Telewizji 
Lokalnej w formie informacji,  reklamy planszowej i ogłoszeń drobnych emitowanych całą 
dobę. Dodał, że koszt reklamy wyniósłby 600zł brutto.
Zarząd nie wyraził zgody.

Ad. VIII.
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  w  związku  z  tym,  że  1.01.2010r.  weszła  w  życie 
nowelizacja  ustawy  –  Prawo  ochrony  środowiska,  która  likwiduje  gminne  i  powiatowe 
fundusze ochrony środowiska konieczne jest dokonanie zmiany w uchwale nr XXXIV/205/09 
Rady Powiatu z dnia 22 grudnia 2009r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu Nidzica na 
2010r. Dodała, że zmiana polega na wprowadzeniu zapisu: uchyla się § 10 załącznik nr 10 
„Plan przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej”.  Dodała,  że  do  budżetu  należy  wprowadzić  środki  w  kwocie  ok.  210.000zł 
zgromadzone na wyodrębnionym rachunku funduszu. Oznajmiła, że według wstępnego planu 
środki  byłyby  wydatkowane  na:  udzielenie  dofinansowania  na  usuwanie  wyrobów 
zawierających  azbest  41.000zł;  zakup  materiałów  i  wyposażenia  6.000zł;  zakup  usług 
pozostałych  (aktualizacja  Programu  Ochrony  Środowiska  i  Planu  Gospodarki  Odpadami, 
Program  Usuwania  Wyrobów  Zawierających  Azbest,  sporządzenie  mapy  akustycznej) 
153.000zł;  podróże  służbowe  krajowe  1.000zł;  szkolenia  pracowników  6.000zł;  zakup 
akcesoriów komputerowych 3.000zł.
Pozytywna opinia Zarządu.     
Skarbnik  Powiatu poinformowała,  że  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Gospodarki  Zasobem 
Geodezyjnym  i  Kartograficznym  wpłynęła  dotacja  w  wys.  10.000zł,  która  ma  być 
wykorzystana  na  zakup  wielofunkcyjnego  cyfrowego  urządzenia  do  kopiowania 
wielkoformatowych materiałów kartograficznych. Dodała, że w związku z powyższym należy 
dokonać zmian w PFGZGiK o uzyskane środki. 
Zarząd przyjął do wiadomości.
Następnie Skarbnik Powiatu omówiła wnioski finansowe złożone przez: 
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●  Starostwo Powiatowe:  zmniejszenie  wydatków o kwotę 550,00zł z §4300 zakup usług 
pozostałych i zwiększenie o tę samą kwotę na §4700 szkolenie pracowników. Zmiany te są 
konieczne  ze  względu  na  konieczność  opłacenia  seminarium  z  zakresu  gospodarki 
nieruchomościami.
Pozytywna opinia Zarządu.
●  Powiatowe Centrum Pomocy  Rodzinie:  zwiększenie  dochodów z  Powiatu  Olsztyn  – 
dotacja  w kwocie  1.644zł  dotyczy  odpłatności  za  jednego uczestnika  Warsztatów Terapii 
Zajeciowej.
Pozytywna opinia Zarządu.   
● Starostwo Powiatowe: prośba o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Nidzickiego na 2010r. 
środków  finansowych  w  kwocie  30.000zł  z  przeznaczeniem  na  remont  dachu  budynku 
Starostwa Powiatowego – zgodnie z wstępnie przygotowanym kosztorysem robót. Skarbnik 
Powiatu  oświadczyła,  że  na  ten  cel  mogłyby  zostac  przeznaczone  środki  z  oszczędności 
powstałych po wymianie instalacji elektrycznej. 
Zarzad uzgodnił, że decyzja w tej sprawie zostanie podjęta w późniejszym terminie.   
● Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie:  zwiększenie  wydatków o kwotę 134.752zł na 
realizację  projektu  systemowego  „Szansa  na  przyszłość  –  aktywizacja  osób  zagrożonych 
wykluczeniem”.
Pozytywna opinia Zarządu.
● Zespół Szkół Ogólnokształcących: prośba o sfinansowanie w kwocie 1.500zł wykonania 
gabloty na puchary i trofea szkolne w budynku sali gimnastycznej. Dodała, że koszty te mogą 
być pokryte z zabepieczonych środków na sport i kulturę.
Pozytywna opinia Zarządu.    
Skarbnik Powiatu  poinformowała, że Zespół Opieki Zdrowotnej zgłasza chęć do złożenia 
wniosku do PFRON w ramach programu „Wyrównywanie różnic między regionami” – obszar 
B w zakresie likwidacji  barier  architektonicznych w Szpitalu ZOZ w Nidzicy.  Dodała,  że 
remontem zostałoby objęte pierwsze piętro Szpitala – Oddział Chirurgiczny i obejmował by 
m.in. przystosowanie łazienki do potrzeb osób niepełnosprawnych, drzwi, podłoża poprzez 
zakup i ułożenie wykładziny antypoślizgowej.
Zarząd przyjął do wiadomości.  
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  Minister  Pracy  i  Polityki  Społecznej,  zgodnie  z 
podziałem  dokonanym  przez  samorząd  województwa,  ustalił  na  2010r.  kwoty  środków 
Funduszu  Pracy:  5.524.500zł  na  finansowanie  aktywnych  form w ramach  programów na 
rzecz  promocji  zatrudnienia,  łagodzenia  skutków  bezrobocia  i  aktywizacji  zawodowej,  i 
417.800zł na finansowanie innych fakultatywnych zadań.
Zarząd przyjął do wiadomości.
Skarbnik  Powiatu  przypomniała,  że  na  poprzednim  posiedzeniu  Zarządu  przedstawiła 
ostateczną  decyzję  z  Ministerstwa  Finansów  o  kwotach  subwencji  ogólnej  dla  Powiatu 
Nidzickiego na 2010r. Dodała, że plan subwencji oświatowej jest niższy o kwotę 114.6732zł 
w stosunku do projektu. W związku z powyższym należy dokonać korekty budżetu zarówno 
po stronie planu dochodów jak i  wydatków. Skarbnik Powiatu zaproponowała zmniejszyć 
plan wydatków w dziale 801 – oświata i wychowanie, rozdziale 80130 – szkoły zawodowe w 
paragrafie 4272 – zakup usług remontowych.
Zarząd wyraził zgodę.   
Następnie Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  w  związku  z  omawianymi  wnioskami 
finansowymi na dzisiejszym posiedzeniu i poprzednim został przygotowany projekt uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010 oraz projekt uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010.
Zarząd podjął w/w uchwałę i zaakceptował w/w projekt uchwały.   
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Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  sprawozdanie  roczne  z  wykonania  budżetu  Powiatu 
Nidzickiego  za  rok  2009  oraz  sprawozdanie  roczne  z  wykonania  planu  finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki zdrowotnej w Nidzicy.
Zarząd  podjął  uchwały  w  sprawie  sprawozdania  rocznego  z  wykonania:  budżetu 
Powiatu  Nidzickiego  za  rok  2009  i  planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej za rok 2009.    

Ad. IX.
Sekretarz Powiatu oświadczyła, że Zespół Opieki Zdrowotnej zwrócił się z prośbą o pomoc 
w  pozyskaniu  dla  Zakładu  mieszkania,  w  którym  można  byłoby  zakwaterować 
nowozatrudnionych lekarzy.
Zarząd nie przychylił się do prośby ze względu na to, iż Powiat Nidzicki nie posiada 
zasobów  mieszkaniowych,  które  można  byłoby  przeznaczyć  na  mieszkania  dla 
nowozatrudnionych lekarzy. 
Sekretarz  Powiatu  poinformowała,  że  Wojewoda  Warmińsko  –  Mazurski  zaprasza  na 
konferencję pn. Uratujmy stare dworce, która odbędzie się w dniu 23 marca 2010r. Celem 
konferencji  jest  wypracowanie  skutecznych  działań  i  ekonomicznych  rozwiązań,  które 
odpowiedzą na pytanie, czy istnieje możliwość prawna przekazywania dworców jednostkom 
samorządowym lub osobom prywatnym.
Zarząd przyjął do wiadomości.  
Następnie Sekretarz Powiatu oświadczyła, że Organizacje Podzakładowe NSZZ Solidarność 
Regionu Warmińsko-Mazurskiego zwracają się z prośbą do Władz Samorządowych o pomoc 
w  dążeniu  do  utrzymania  Urzędów  Pocztowych,  a  tym  samym  szeroko  rozumianej 
dostępności do usług pocztowych. Dodała, że związki zawodowe w obawie o ograniczenie 
dostepnosci  do usług operatora publicznego zwracają  się  z  sprośbą o obronę czasu pracy 
urzędów pocztowych ponieważ ograniczenie czasu pracy do godz. 17 lub 18 powoduje dalsze 
ograniczenie dostępności do usług oraz coraz większe kolejki w urzędach pocztowych.   

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała: 
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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